



7天6夜

台湾/六福村主题乐园/ 头城休闲农场 + 金涌泉温泉



Tour Code: WJH



★ 风味餐: • 客家料理 • 怀念木桶便当 • 干叶百汇自助火锅 • 金涌泉中华料理
• 农场BBQ • 台北101大楼 (86景观餐厅)

精简行程:

观光景点:

第一天 抵达高雄 (机上用餐/-)

- 六合夜市 (晚餐自理)

酒店: 高雄莲潭国际会馆或同级

第二天 高雄/台南 (早/午餐/-)

- 春秋阁
- 龙虎塔
- 佛陀纪念馆
- 井仔脚瓦盘田
- 钱来也杂货店
- 台南花园夜市 (晚餐自理)

(如遇休市则以其他台南夜市替代)

酒店: 台南维悦或同级

第三天 台南/南投/台中

- 车程老街
- 集集绿色通道 (途经)
- 山地原住民特产中心
- 日月潭风景区 (含游船)
- 逢甲夜市

酒店: 台中新干线花园酒店或同级

第四天 台中/新竹/台北

- 六福村主题乐园
- 韩系美妆名品店
- 淡水老街 (午餐自理)
- 金涌泉SPA温泉

(请自备泳装, 泳帽)

酒店: 金涌泉温泉酒店或同级

第五天 台北/宜兰 (早/-/晚餐)

- 九份老街 (午餐自理)
- 平溪十分老街 (自费放天灯)
- 头城休闲农场

酒店: 头城休闲农场或同级

第六天 宜兰/台北 (早/午餐/-)

- 士林官邸花园
- 天禄展示馆
- 台北101购物中心
- (观景台自费)
- 五分埔
- 士林夜市 (晚餐自理)

酒店: 台北豪景或同级

第七天 台北-回程 (早/机上用餐)

行程次序, 以当地旅社安排为准。



高雄

- 春秋阁 - 位在莲池潭的西南方, 为两座中国宫殿式楼阁, 它为春秋两阁, 为纪念武圣关公而建, 前有一尊骑龙观音圣像, 两阁曲桥相通, 两座阁楼合称为<春秋御阁>。另有一尊北极玄天上帝~ 共七尺二寸高的北极玄天上帝尊身为全亚洲最高。

台南

- 井仔脚瓦盘盐田 - 是现存最古老的瓦盘盐田遗址, 原为清领时期的漨东盐场, 1818年迁此至今未再移位, 盐田呈现出马赛克拼贴般的美丽艺术。现已成为风景区内最具特色的观光盐田, 游客在此可以体验传统晒盐、挑盐、收盐的乐趣, 是适合亲子同游的深度景点。
- 钱来也杂货店 - 王子变青蛙偶像剧拍摄场景。

台中

- 日月潭风景区 [含船游] - 日月潭是以拉鲁岛为界, 东、西两侧因形似「日轮」和「月钩」因而得名, 百年来享有台湾八景的美誉, 风景区以「高山湖泊」、「原住民文化」、「自然生态」等观光游憩特色, 每年吸引超过6百万中外游客到访。著名的景点包括文武庙。
- 逢甲夜市 - 夜市的范围包括逢甲大学方圆一公里之内, 是台中最具人气的商圈之一。商圈内贩卖种类繁多, 应有尽有, 衣食住行育乐全都包含, 令人目不暇接, 众多选择的小吃闻名遐邇。对喜欢shopping逛街、吃吃喝喝的民众来说这里真的是五星级的好地方!

新竹

- 六福村主题乐园 - 园内有四大主题村: 魔幻神奇的「阿伯皇宫」、狂野强悍的「美国大西部」、热带岛屿风情的「南太平洋」以及近距离观察原始动物的「非洲部落」, 喜好挑战刺激及探访动物生态的您绝对不能错过, 体验真实与美梦想交织的欢乐王国尽在六福村!

台北

- 淡水老街 - 老街上的小吃自然不能错过阿给、鱼酥、鱼丸、虾捲等海鲜制品, 大多都是几十年的老店经营, 是游客们大快朵颐的美食胜地。老街上的小吃美食众多, 蕴含淡水人的热情份量。
- 九份老街 - 独特的旧式建筑, 坡地以及风情, 使九份成为台湾最受欢迎的观光景点之一。这里还可以品尝到草仔粿、蕃薯丸、芋头丸、潮州鱼丸等各式小吃。
- 平溪十分老街 - 特色不在于老建筑, 而是火车门前十分老街全台独特的街景。狭窄的街道, 火车就从两排民宅的中间驶过。街道两侧有许多店家贩售天灯, 在铁道上放天灯, 形成老街、铁道、天灯相映成趣的画面。(自费放天灯)
- 士林官邸花园 - 官邸分为花园与官邸两部份, 官邸过去为已故总统蒋中正与蒋夫人宋美龄的住所并一直门禁森严, 但现时已开放供游人参观列为国定古迹, 并时常有花卉展览。
- 台北101广场 - 里面有豪华高级大型购物中心, 游客可自费搭全世界快速电梯抵达89楼欣赏台北景观。(观景台自费)

出发日期:

航班行程:

	团费	机场税及 燃油附加费	小费	旅行社 代收费用	签证	旅行 保险	总数
成人							
小孩							

Travel Agent:



7D6N

**TAIPEI/
LEOFOO VILLAGE THEME PARK/
TOUCHENG LEISURE FARM
+ JIN YONG QUAN HOT SPRING**



Tour Code: WJH



★ Special Cuisine :

- Hakka Cuisine • Wood Barrel Bento • Chiba Hot-Pot Buffet
- Jin Yong Quan Chinese Cuisine • Farm BBQ
- Ding Xian 101 Restaurant (86F)

Schedule:

D1 ARRIVAL KAOHSIUNG (MOB/-)

- Liuhe Night Market (Dinner by own)

Hotel: Garden Villa Hotel or similar

D2 KAOHSIUNG/ TAINAN (B/L/-)

- Spring and Autumn Pavilion
 - Dragon and Tiger Pagodas
 - Buddha Memorial Center
 - Tainan Jingzaijiao Tile-paved Salt Fields
 - Money Coming Grocery Shop
 - Tainan Flowers Night Market
- (If Flower Night Market closed, will change to other Night market in Tainan)

Hotel: Tainan Wei-Yat Grand Hotel or similar

D3 TAINAN/NANTOU/TAICHUNG (B/L/D)

- Che Chen Old Street
- Jiji Green Tunnel (Drive Through)
- Aboriginal Product Centre
- Sun Moon Lake National Scenic Area (Included Boat Ride)
- FengJia Night Market

Hotel: Shinkansen Grand Hotel or similar

D4 TAICHUNG/HSINCHU/TAIPEI (B/-/D)

- Leofoo Village Theme Park
- Cosmetic Duty Free
- DanShui Old Street (Lunch by own)
- Jin Yong Quan SPA Hot Spring (Please bring along own swimsuit & cap)

Hotel: Jin Yong Quan Resort or similar

D5 TAIPEI/YILAN (B/-/D)

- Chiufen (Lunch by own)
- Ping Xi Shih Fen Old Street (Sky Lantern own expenses)
- Toucheng Leisure Farm

Hotel: Toucheng Leisure Farm or similar

D6 YILAN/ TAIPEI (B/L/-)

- CKS Shihlin Official Residence
- Tianlu Art Centre
- Taipei 101 Shopping Mall (Observatory own expenses)
- Wufenpu
- Shilin Night Market (Dinner by own)

Hotel: Taipei Riverview or similar

D7 TAIPEI – DEPARTURE (B/MOB)

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Tourist Attractions:



Tainan Jingzaijiao Tile-paved Salt Fields



Leofoo Village Theme Park (Hsinchu)



Shih Fen Old Street (Taipei)

KAOHSIUNG

- **Spring and Autumn Pavilion** - Two massive pavilions dedicated to Kuan Kung, the God of War, the Spring and Autumn Pavilions were completed in 1951. In front of the pavilions is a statue of Guanyin(Kuanyin), the Goddess of Mercy, riding a dragon. According to legend, Guanyin(Kuanyin) appeared above the clouds riding on a dragon, signifying that believers must erect an image depicting this event between pavilions of summer and autumn: The present-day structures are a result of this vision.

TAINAN

- **Tainan Jingzaijiao Tile-paved Salt Fields** - Built during the 23rd year of the reign of Jiacing in the Qing dynasty (A.D. 1818), the Jingzaijiao Tiled Salt Fields were formerly known as Laidong Salt Fields. Under the sunshine, the Pottery Salt Pan displays a resplendent, mosaic like pattern. These features make it a unique cultural landscape of the homeland of salt. Today, it has become an excellent site for tourists to experience salt drying.
- **Money Coming Grocery Shop** - It is a famous locale for the popular drama "The Prince Who Turns into a Frog"

TAICHUNG

- **Sun Moon Lake National Scenic Area** - Divided by Lalu Island, the Sun Moon Lake scenic area got its name from the unique terrains that look like sun on one side and crescent moon on the other. Crowned as one of the Eight Wonders of Taiwan, Sun Moon Lake is also the most famous source of hydroelectric power; offering key tourist themes - "high mountain and lake", "indigenous culture", and "nature ecology," the Sun Moon Lake Scenic Area attracts more than six million visits each year. Top scenic spots in the lake area include Wenwu Temple.
- **FengJia Night Market** - Due to nearby famous university, therefore lots of modern fashion, snacks, and etc you can find here.

HSINCHU

- **Leofoo Village Theme Park** - Located in Hsinchu, The first Fantasy World in Asia that Combines both Amusement Park and safari. Four theme areas, "Wild West", "South Pacific", "Arabian Kingdom" and "African Safari".

TAIPEI

- **Danshui Old Street** - A wide variety of local delicacies, numerous craft and souvenir shops, talented buskers, and the reflection of the gorgeous sunset are just some of the reasons why a stroll along this boardwalk of the Danshui River has become such a celebrated highlight of Taipei. Why not just come and see it for yourself? After a visit, we're certain you'll find plenty of reasons to tell others just how wonderful Danshui Old Street .
- **Chiufen** - A place where you get a chance to taste the local snacks and foods of Taiwan such as Taro and Sweet Potato Ball etc.
- **Shih Fen Old Street** - Although the Shihfen Old Street does not necessarily attract tourists due to its traditional architecture, it does boast the unique attribute of serving as the only old street in Taiwan, which trains pass through on a daily basis. As they happily enjoy delicious home-cooked noodles, visitors can enjoy the sight of trains passing along the unfenced railway gates. (Sky Lantern own expenses)
- **CKS Shilin Residence Garden** - the ground area can be divided into two parts of garden and official residence as known as former President Chiang KaiShek and Madam Chaing Soong Meiling residence. But now is currently open for public tour.
- **Taipei 101 shopping mall** - Taipei 101 is the tallest building in the world, with a mega five-story shopping mall and occupying seven floors of the Financial Centre is the Taiwan stock exchange. You can also take the quick lift to 89th floor observatory (by own expenses)

Departure Date:

Flight :

	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total
Adult							
Child							

Travel Agent: